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OBEC ŠTITÁRE, PRI PRAMENI 125/14, 951 01 ŠTITÁRE 

___________________________________________________________________________ 

 

Z Á P I S N I C A 

ZO 6.  ZASADNUTIA OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA,  

konaného dňa 19. septembra 2019 

 

 

Miesto konania:  Spoločenský dom Štitáre 

Prítomní: 

- poslanci: Michal Beňo, Renáta Godárová, Katarína Kóšová, Valéria Kurucová, Ing. Daniel Pindeš. 

- hlavný kontrolór: Mgr. Ján Veteráni 

 

 

K bodu č.1  Zahájenie 

Pracovnú časť zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Štitároch otvorila starostka obce Štitáre Ing. 

Zuzana Vinkovičová, ktorá zároveň privítala všetkých prítomných. 

Starostka obce oboznámila prítomných s programom 6. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

v Štitároch. Zároveň konštatovala, že podľa prezenčnej listiny sú na zasadnutí prítomní všetci poslanci. 

Starostka konštatovala, že obecné zastupiteľstvo je  uznášania schopné. Návrh programu zasadnutia 

obecného zastupiteľstva spolu s pozvánkou bol zverejnený obvyklým spôsobom a poslancom doručený 

elektronicky spolu s materiálmi na 6. zasadnutie obecného zastupiteľstva.  

 

K bodu č. 2.: 

Starostka za overovateľov zápisnice z rokovania OZ navrhla poslancov: 

 p. poslanca:   Michal Beňo  

 p. poslanca:   Renáta Godárová 

a za zapisovateľ zápisnice :   Valéria Nagyová 

Starostka vyzvala poslancov obecného zastupiteľstva na pripomienky alebo pozmeňujúci návrh, 

pričom pripomienky ani pozmeňujúci návrh neboli vznesené, dala hlasovať o návrhu  určenia poslancov 

za overovateľov a zapisovateľa zápisnice. 

 

Hlasovanie: 

počet prítomných poslancov - 5 

za – 5 – Michal Beňo, Renáta Godárová, Katarína Kóšová, Valéria Kurucová, Ing. Daniel Pindeš 

proti  – 0  

zdržal sa – 0 

 

Starostka konštatovala, že poslanci Michal Beňo a Renáta Godárová boli schválení ako overovatelia 

zápisnice a p. Valéria Nagyová ako zapisovateľka zápisnice.  

 

Starostka ďalej predložila návrh na vytvorenie návrhovej komisie, ktorá bude dozerať na hlasovanie 

o uzneseniach počas celého rokovania a priebežne písomne spracovávať uznesenia prijaté k jednotlivým 
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bodom rokovania. Navrhla  ju zriadiť z poslancov obecného zastupiteľstva v tomto zložení: predseda 

návrhovej komisie: Valéria Kurucová a člen návrhovej komisie: Ing. Daniel Pindeš. 

 

Starostka vyzvala poslancov obecného zastupiteľstva na pripomienky alebo pozmeňujúci návrh, 

pričom pripomienky ani pozmeňujúci návrh neboli vznesené, dala hlasovať o návrhu na vytvorenie 

návrhovej komisie. 

Hlasovanie: 

počet prítomných poslancov - 5 

za – 5 – Michal Beňo, Renáta Godárová, Katarína Kóšová, Valéria Kurucová, Ing. Daniel Pindeš 

proti  – 0  

zdržal sa – 0 

 

Starostka konštatovala, že poslankyňa Valéria Kurucová bola schválená ako predseda návrhovej 

komisie a poslanec Ing. Daniel Pindeš za člena. Zároveň požiadala predsedu a člena návrhovej komisie, 

aby začali svoju činnosť. 

 

 

K bodu č. 3: 

 

Starostka predstavila prítomným program  6. zasadnutia obecného zastupiteľstva.  

 

Starostka oboznámila prítomných o zmenách v programe rokovania a to: 

Doplnenie pod bodom č. 4 -  Kontrola plnenia uznesení z predošlého zasadnutia 

 

Na návrh poslanca Michala Beňa sa dopĺňa pod bodom č. 5 – Odsúhlasenie prizvania zodpovedného 

pracovníka z odboru dopravy Policajného zboru SR na riešenie bezpečnosti v obci a na miestnych 

komunikáciách. 

 

Na návrh poslanca Michala Beňa sa dopĺňa pod bodom č. 6 – Odsúhlasenie nákupu merača rýchlosti 

v časti Mokriny, vstup do obce od Nitrianskych Hrnčiaroviec. 

 

Na návrh poslanca Michala Beňa sa dopĺňa pod bodom č. 7 – Odsúhlasenie tvorby programového 

rozpočtu obce na rok 2020. 

 

Starostka vyzvala poslancov obecného zastupiteľstva na pripomienky alebo pozmeňujúci návrh, 

pričom pripomienky ani pozmeňujúci návrh neboli vznesené, dala hlasovať za návrh doplnenia 

programu zasadnutia obecného zastupiteľstva o body č. 4, 5, 6 a 7 s tým, že ostatné body sa posúvajú 

vzostupne. 

 

Hlasovanie: 

počet prítomných poslancov - 5 

za – 4 – Michal Beňo, Katarína Kóšová, Valéria Kurucová, Ing. Daniel Pindeš 

proti  – 0  

zdržal sa – 1 – Renáta Godárová 

 

Starostka konštatovala, že doplnenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva o body č. 4, 5, 6 a 7 

s tým, že ostatné body sa posúvajú vzostupne bol schválený. 

 

Starostka vyzvala poslancov obecného zastupiteľstva na pripomienky alebo pozmeňujúci návrh, 

pričom pripomienky ani pozmeňujúci návrh neboli vznesené, dala hlasovať za návrh programu 

zasadnutia obecného zastupiteľstva s doplnenými bodmi č. 4, 5, 6 a 7 s tým, že ostatné body sa posúvajú 

vzostupne ako celok. 



3 

 

 

Doplnený návrh programu obecného zastupiteľstva: 

1. Otvorenie 

2. Určenie návrhovej komisie, overovateľov a zapisovateľa zápisnice 

3. Schválenie programu zasadnutia 

4. Kontrola plnenia uznesení z predošlého zastupiteľstva 

5. Odsúhlasenie prizvania zodpovedného pracovníka z odboru dopravy Policajného zboru SR na 

riešenie bezpečnosti v obci a na miestnych komunikáciách. 

6. Odsúhlasenie nákupu merača rýchlosti v časti Mokriny, vstup do obce od Nitrianskych 

Hrnčiaroviec. 

7. Odsúhlasenie tvorby programového rozpočtu obce na rok 2020. 

8. Odsúhlasenie názvu novej  ulice v lokalite nad kaplnkou 

9. Odsúhlasenie Dodatku č. 1 k VZN č. 3/2015 o doplnení zoznamu názvu ulíc 

10. Odsúhlasenie vyúčtovania náhrady straty za rok 2018 ARRIVA Nitra, a.s., MHD č. 27 

11. Odsúhlasenie darovacej zmluvy medzi darcami Ing. Ján Benďák, Štefan Bengyák, Terézia 

Magová, Priska Macievičová, Karol Maga, Mária Slížková, Arpád Ment, Ing. Zuzana 

Vinkovičová, Erika Šranková, Dezider Balko, Ambróz Ment a obdarovaným Obec Štitáre v 

zmysle geometrického plánu č. 680/2018 vyhotovený GEA s.r.o. dňa 03.12.2018 Ing. 

Ľubomírom Šagátom, z dôvodu prerušenia vkladového konania na Okresnom úrade Nitra, 

katastrálny odbor 

12. Odsúhlasenie návrhu dodatku ku Komunitnému plánu obce Štitáre 

13. Odsúhlasenie úpravy vjazdu/výjazdu na ulici Ku Gáborke 

14. Interpelácie poslancov 

15. Rôzne 

16. Diskusia 

17. Záver 

 

Hlasovanie: 

počet prítomných poslancov - 5 

za – 5 – Michal Beňo, Renáta Godárová, Katarína Kóšová, Valéria Kurucová, Ing. Daniel Pindeš 

proti  – 0  

zdržal sa – 0 

 

Starostka konštatovala, že program 6. zasadnutia obecného zastupiteľstva bol schválený ako celok 

s doplnenými bodmi č. 4, 5, 6 a 7 s tým, že ostatné body sa posúvajú vzostupne. 

 

 

K bodu č. 4.: 

 

Starostka informovala prítomných, že všetky uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia boli splnené, 

prípadne ich plnenie prebieha. 

 

Poslanec Ing. Daniel Pindeš požiadal o zaslanie žiadosti adresovanej na Slovenský pozemkový fond 

(ďalej len SPF) ohľadne riešenia prístupovej komunikácie vlastníkov priľahlých pozemkov v časti 

Bažantnica. 

 

Starostka informovala, že predmetná žiadosť bude poslancom zaslaná. 

 

Poslanec Ing. Daniel Pindeš požiadal o informácie o stave riešenia odkúpenia parcely od SPF, ktorá je 

prístupovou komunikáciou k vodojemu, nakoľko túto žiadosť o odkúpenie schvaľovalo predošlé 

zastupiteľstvo. 

 

Starostka informovala prítomných, že zo strany obce na základe schválenia obecným zastupiteľstvom 

podpísala Kúpnu zmluvu na odpredaj parcely od SPF, no k dnešnému dňu nedošlo k podpisu Kúpnej 
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zmluvy zo strany SPF. Finančné prostriedky boli schválené predošlým obecným zastupiteľstvom a sú 

rozpočtované na rok 2019. 

 

Starostka konštatuje, že obecné zastupiteľstvo v Štitároch berie na vedomie kontrolu uznesení 

z predchádzajúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

 

 

K bodu č. 5.: 

 

Starostka  informovala prítomných o návrhu poslanca Michala Beňa o potrebe odsúhlasenia prizvania 

zodpovedného pracovníka z odboru dopravy Policajného zboru SR na riešenie bezpečnosti v obci a na 

miestnych komunikáciách za účasti členov stavebnej komisie. 

 

Starostka vyzvala poslancov obecného zastupiteľstva na pripomienky alebo pozmeňujúci návrh. 

Pričom pripomienky ani pozmeňujúci návrh neboli vznesené, dala hlasovať za návrh prizvania 

zodpovedného pracovníka z odboru dopravy Policajného zboru SR na riešenie bezpečnosti v obci a na 

miestnych komunikáciách za účasti členov stavebnej komisie. 

 

Hlasovanie: 

počet prítomných poslancov - 5 

za – 4 – Michal Beňo, Katarína Kóšová, Valéria Kurucová, Ing. Daniel Pindeš 

proti  – 0  

zdržal sa – 1 – Renáta Godárová 

 

Starostka konštatovala, že obecné zastupiteľstvo v Štitároch schvaľuje prizvanie zodpovedného 

pracovníka z odboru dopravy Policajného zboru SR na riešenie bezpečnosti v obci a na miestnych 

komunikáciách za účasti členov stavebnej komisie. 

 

 

K bodu č. 6: 
 

Starostka  informovala prítomných o návrhu poslanca Michala Beňa o potrebe odsúhlasenia nákupu 

merača rýchlosti v časti Mokriny, vstup do obce od Nitrianskych Hrnčiaroviec. 

 

Starostka vyslovila svoj súhlas so žiadosťou o nákup merača rýchlosti. Navrhla toto riešiť 

z budúcoročného rozpočtu 2020, nakoľko všetky finančné prostriedky z rozpočtu 2019 sú prerozdelené. 

Z rezervného fondu obce nie je možné čerpanie z dôvodu, že sa nejedná o kapitálový výdavok. 

 

Starostka vyzvala poslancov obecného zastupiteľstva na pripomienky alebo pozmeňujúci návrh.  

 

Poslanec Michal Beňo uvádza, že nákup merača rýchlosti zaraďujú do rokovania aj preto, že zvýšenie 

cestnej  bezpečnosti v obci, bola jednou z priorít volebnej kampane poslancov.  Máme v obci tri vstupy, 

kde každý jeden je do veľkej miery vodičmi nerešpektovaný.  Tento vstup od Nitrianskych Hrnčiaroviec 

je najmenej prehľadný. Aj v rámci pracovného stretnutia priamo na mieste sa konštatovalo, že je to 

nebezpečný úsek a vodiči tam v zákrute aj napriek plnej čiare prechádzajú do protismeru. Ja nesúhlasím 

s názorom kúpy až v budúcoročnom rozpočte. Merač, ktorý sa musí napájať na elektriku stojí 2000 Eur 

bez DPH. Merač, ktorý má samostatné nabíjanie slnečnou energiou stojí o 400 Eur s DPH viac. Ak by 

sa nenašli finančné prostriedky v rozpočte do konca roka, presunieme to do budúceho roka. Navrhujem 

hlasovanie za návrh znenia tak, ako bol predložený. 

 

Poslankyňa Katarína Kóšová uvádza, že býva v tejto časti obce, ale nevidí v merači efekt na zlepšenie 

bezpečnosti premávky, pokiaľ takýto merač nemá byť napojený na dopravnú políciu alebo vytváral 

fotky, a nezodpovedných vodičov riešil pokutami. V takom prípade by to bolo reálne. Nie som za merač, 
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ak by nemal mať efekt na bezpečnosť. Ak zasvieti na merači rýchlosť 80, ešte to neznamená, že takýto 

vodič aj spomalí. Ak by mu následne prišla domov pokuta, malo by to reálnejší efekt. Nie som 

presvedčená o tom, že by to pomohlo. Navrhujem vybudovať ostrovčeky v strede cesty, skôr by mohli 

spomaliť premávku ako merače. 

 

Poslankyňa Valéria Kurucová uvádza, že by bolo vhodné prizvať orgán policajného zboru v súvislosti 

s meračom, nakoľko tam nie sú chodníky. Do obce prichádzajú aj vodiči, ktorý na základe merača 

spomalia.  Týmto návrhom sme mali na mysli pozvanie analytika z odboru dopravy na komplexné 

riešenie bezpečnosti v obci. Čo je reálne a čo nie. 

 

Poslankyňa Renáta Godárová navrhuje preložiť merač z obce na vjazd do obce z Nitrianskych 

Hrnčiaroviec a nejaké obdobie sledovať tento úsek cesty, či sa premávka spomalí, prípadne bude 

bezpečnejšia. 

 

Poslanec Ing. Daniel Pindeš uvádza, že radar v obci nemá efekt. Bol som proti osadeniu merača na 

mieste kde je teraz, no na zastupiteľstve sme sa dohodli, že to bude mať aspoň psychologický efekt na 

vodičov. 

 

Starostka ďalej uvádza, že je potrebné zo strany navrhovateľa vykonať cenový prieskum,  ďalej 

zabezpečiť odborníka z dopravy na vyjadrenie, vyjadrenie Okresného úradu Nitra, odbor dopravy 

a správcu cesty RSUC Nitra.  

 

Starostka dala hlasovať za návrh odsúhlasenia nákupu merača rýchlosti v časti Mokriny, vstup do obce 

od Nitrianskych Hrnčiaroviec na základe cenového prieskumu a doriešenia súhlasov dotknutých 

orgánov a vytvorenia zdroja finančného krytia. 

 

Hlasovanie: 

počet prítomných poslancov - 5 

za – 5 – Michal Beňo, Renáta Godárová, Katarína Kóšová, Valéria Kurucová, Ing. Daniel Pindeš 

proti  – 0  

zdržal sa – 0  

 

Starostka konštatovala, že obecné zastupiteľstvo v Štitároch schvaľuje nákup merača rýchlosti v časti 

Mokriny, vstup do obce od Nitrianskych Hrnčiaroviec na základe cenového prieskumu a doriešenia 

súhlasov dotknutých orgánov a vytvorenia zdroja finančného krytia. 

. 

 

K bodu č. 7: 
 

Starostka  informovala prítomných o návrhu poslanca Michala Beňa na odsúhlasenie tvorby 

programového rozpočtu obce na rok 2020. 

 

Starostka vyslovila svoj nesúhlas. Hlavný dôvod je, že na pozícii účtovníčky sa zaúča nová 

zamestnankyňa, ktorá je iba na zastupovanie počas materskej dovolenky. Na  úrade pracuje piaty mesiac. 

Mali sme problém nájsť účtovníčku na zastupovanie, je mojou prioritou ju udržať na úrade, pretože 

rozsah účtovníctva v samospráve je náročný a rozsiahly. Ďalej obec by musela zabezpečiť nové 

programové vybavenie a zaškolenie zamestnanca, čo nie je proces na pár mesiacov.  

 

Starostka vyzvala poslancov obecného zastupiteľstva na pripomienky alebo pozmeňujúci návrh.  

 

Poslanec Michal Beňo uvádza, že zmenu programu rozpočtu chceli už minulý rok, boli sme noví 

poslanci a prikývli sme na to, že s rozpočtom nebudeme robiť nič. Zákon ho obciam s počtom 

obyvateľov nad 2000 prikazuje, ale nezakazuje ho robiť obciam pod túto hranicu.  Je tu nová účtovníčka 

na zastupovanie a rok ešte počkáme. Pokiaľ budem poslancom, budem chcieť, aby sa toto zmenilo. Som 
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ochotný tento návrh vypustiť ale do budúcoročného rozpočtu chcem na kalkulovať, koľko bude stáť 

software a koľko bude stáť školenie pre účtovníčku. Aby sme s týmto variantom  počítali do 

budúcoročného rozpočtu. Tento bod sťahujem z rokovania. 

 

Hlavný kontrolór Mgr. Ján Veteráni uvádza, že programový rozpočet nie je jednoduché urobiť v zmysle 

podmienok aké sú na úrade. Rozpočet na rok 2020 sa začne pripravovať už za chvíľku, ani nie za mesiac, 

a je na to potrebný špeciálny software a zaučenie. Ja som za to, ak trváte na tom, aby sa robil programový 

rozpočet, dajme tomu priestor, aby sa aj to technické zabezpečenie doplnilo a ten zamestnanec, ktorého 

je zamestnávateľ povinný vyškoliť, aby zvládol takéto programové rozpočtovanie, aby dostal priestor, 

a aby vedel realizovať tak závažný dokument. Počkajme do budúceho roka a potom sa k tomu môžeme 

vrátiť. 

 

Poslanec Ing. Daniel Pindeš uvádza, že ak je to nejaký špeciálny software a podlieha zaškoleniu tej 

osoby, ktorá ho bude spravovať a riešiť tieto záležitosti, že je neefektívne vynakladať finančné 

prostriedky pre osobu, ktorá je na úrade na zastupovanie. Preto by bolo dobré aj z našej strany počkať 

ten rok, pokiaľ sa niektorá z našich stabilných účtovníčok vráti a riešiť to potom.  

 

Starostka konštatovala, že poslanec Michal Beňo, predkladateľ návrhu na odsúhlasenie tvorby 

programového rozpočtu obce na rok 2020 ho sťahuje z rokovania. 

 

 

K bodu č. 8.: 

 

Starostka  informovala prítomných o návrhu názvu novej ulice v lokalite nad kaplnkou. Je to lokalita, 

ktorá bola schválená do Územného plánu obce na individuálnu bytovú výstavbu. Návrh je predpríprava 

označovania nehnuteľností v tejto lokalite súpisnými a orientačnými číslami a možnosti prihlásenia sa 

na trvalý pobyt do budúcna. 

 

Starostka vyzvala poslancov obecného zastupiteľstva na pripomienky alebo pozmeňujúci návrh. 

Pričom pripomienky ani pozmeňujúci návrh neboli vznesené dala hlasovať za návrh názvu novej ulice 

v lokalite nad kaplnkou: Pri kaplnke 

 

Hlasovanie: 

počet prítomných poslancov - 5 

za – 5 – Michal Beňo, Renáta Godárová, Katarína Kóšová, Valéria Kurucová, Ing. Daniel Pindeš 

proti  – 0  

zdržal sa – 0  

 

Starostka konštatovala, že obecné zastupiteľstvo schvaľuje názov novej ulice v lokalite nad kaplnkou: 

Pri kaplnke 

 

 

K bodu č. 9.: 

 

Starostka  informovala prítomných o návrhu Dodatku č. 1 o doplnení zoznamu názvu ulíc k VZN č. 

3/2015. 

Starostka uvádza, že obec v roku 2015 prijala po novele zákona nové VZN č. 3/2015 o označovaní ulíc 

a verejných priestranstiev a číslovanie  stavieb v obci Štitáre. Príloha obsahuje zoznam 15 ulíc, ktoré už 

v obci máme. Týmto dodatkom sa doplní príloha č. 1 – zoznam názvov 18 ulíc v abecednom poradí. 

 

Starostka vyzvala poslancov obecného zastupiteľstva na pripomienky alebo pozmeňujúci návrh. 

Pričom pripomienky ani pozmeňujúci návrh neboli vznesené dala hlasovať za návrh Dodatku č. 1 

o doplnení zoznamu názvu ulíc k VZN č. 3/2015. 
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Hlasovanie: 

počet prítomných poslancov - 5 

za – 5 – Michal Beňo, Renáta Godárová, Katarína Kóšová, Valéria Kurucová, Ing. Daniel Pindeš 

proti  – 0  

zdržal sa – 0  

 

Starostka konštatovala, že obecné zastupiteľstvo schvaľuje Dodatok č. 1 o doplnení zoznamu názvu 

ulíc k VZN č. 3/2015. 

 

 

K bodu č. 10.: 

 

Starostka  informovala prítomných o vyúčtovaní náhrady straty za rok 2018 voči ARRIVA Nitra, a.s. 

za MHD č. 27 vo výške 10 726,70 Eur. Celkový náklad za rok 2018 činí 20 726,70 Eur. Po vykonaných 

prepočtoch za rok 2018  vychádza náklad na 1 km 1,63 Eur, čo je doplatok za obec Štitáre. Jeden spoj 

MHD obec stojí 5,54 Eur. Doplatok za rok 2018 je vyšší trojnásobne oproti predchádzajúcim rokom. 

 

Hlavný kontrolór Mgr. Ján Veteráni uvádza, že zmluvy s obcami sú tak postavené, že celkové náklady 

sú vypočítané na základe dosiahnutých výsledkov minulých období s tým, že sú tam pripočítané náklady 

od 5 – do 15 % v závislosti od hustoty prevádzky, mzdových a iných nákladov. Vyúčtovanie počíta 

s  nákladmi a zmluva je tak postavená, že vzniknuté náklady počas tohto obdobia si ARRIVA Nitra, a. 

s. prepočíta na všetky obce a mesto. Obec s tým nemôže aj tak nič robiť, nakoľko zo zákona má 

povinnosť zabezpečiť verejnú prepravu pre občanov aj napriek tomu, že niektoré spoje chodia 

nevyťažené. 

 

Starostka vyzvala poslancov obecného zastupiteľstva na pripomienky alebo pozmeňujúci návrh. 

Pričom pripomienky ani pozmeňujúci návrh neboli vznesené, dala hlasovať za schválenie vyúčtovania 

náhrady straty za rok 2018 voči ARRIVA Nitra, a.s. za MHD č. 27 vo výške 10 726,70 Eur, čiže celkom 

20.726,70 Eur . 

 

Hlasovanie: 

počet prítomných poslancov - 5 

za – 5 – Michal Beňo, Renáta Godárová, Katarína Kóšová, Valéria Kurucová, Ing. Daniel Pindeš 

proti  – 0  

zdržal sa – 0  

 

Starostka konštatovala, že obecné zastupiteľstvo schvaľuje vyúčtovania náhrady straty za rok 2018 

voči ARRIVA Nitra, a.s. za MHD č. 27 vo výške 10 726,70 Eur, čiže celkom 20.726,70 Eur . 

 

 

K bodu č. 11.: 

 

Starostka informovala prítomných o Darovacej zmluve medzi darcami Ing. Ján Benďák, Štefan 

Bengyák, Terézia Magová, Priska Macievičová, Karol Maga, Mária Slížková, Arpád Ment, Ing. Zuzana 

Vinkovičová, Erika Šranková, Dezider Balko, Ambróz Ment a obdarovaným Obec Štitáre v zmysle 

geometrického plánu č. 680/2018 vyhotovený GEA s.r.o. dňa 03.12.2018 Ing. Ľubomírom Šagátom 

z dôvodu prerušenia vkladového konania na Okresnom úrade Nitra, katastrálny odbor. 

 

Starostka uvádza, že predchádzajúce obecné zastupiteľstvo dňa 22.10.2018 odsúhlasilo Darovaciu 

zmluvu medzi 11 vlastníkmi predmetných pozemkov a Obcou Štitáre, na základe geometrického plánu 

č. 558/2018 vyhotovený geodetom Ing. Ľubomírom Šagátom. Pri predložení geometrického plánu 

geodetom na obecný úrad a následnej kontrole prepočtu spoluvlastníckych podielov darovaných obci 

jednotlivými vlastníkmi na rozšírenie budúcej obecnej komunikácie, bolo zistené pochybenie zo strany 

geodeta v prepočtoch m2 u niektorých spoluvlastníkov. Na základe týchto zistení bol geodet požiadaný 
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o opravu. Nakoľko geometrický plán bol už zavkladovaný, opravou došlo k zmene čísla geometrického 

plánu na č. 680/2018, čo sa do Darovacej zmluvy premietlo.  

 

Starostka vyzvala poslancov obecného zastupiteľstva na pripomienky alebo pozmeňujúci návrh, 

pričom pripomienky ani pozmeňujúci návrh neboli vznesené dala hlasovať za schválenie Darovacej 

zmluvy medzi darcami Ing. Ján Benďák, Štefan Bengyák, Terézia Magová, Priska Macievičová, Karol 

Maga, Mária Slížková, Arpád Ment, Ing. Zuzana Vinkovičová, Erika Šranková, Dezider Balko, Ambróz 

Ment a obdarovaným Obec Štitáre v zmysle geometrického plánu č. 680/2018 vyhotovený GEA s.r.o. 

dňa 03.12.2018 Ing. Ľubomírom Šagátom, z dôvodu prerušenia vkladového konania na Okresnom úrade 

Nitra, katastrálny odbor. 

 

Hlasovanie: 

počet prítomných poslancov - 5 

za – 5 – Michal Beňo, Renáta Godárová, Katarína Kóšová, Valéria Kurucová, Ing. Daniel Pindeš 

proti  – 0  

zdržal sa – 0  

 

Starostka konštatovala, že obecné zastupiteľstvo v Štitároch schvaľuje Darovaciu zmluvu medzi 

darcami Ing. Ján Benďák, Štefan Bengyák, Terézia Magová, Priska Macievičová, Karol Maga, Mária 

Slížková, Arpád Ment, Ing. Zuzana Vinkovičová, Erika Šranková, Dezider Balko, Ambróz Ment 

a obdarovaným Obec Štitáre v zmysle geometrického plánu č. 680/2018 vyhotovený GEA s.r.o. dňa 

03.12.2018 Ing. Ľubomírom Šagátom. 

 

 

K bodu č. 12.: 

 

Starostka informovala prítomných o návrhu Dodatku ku Komunitnému plánu obce Štitáre. 

Obec má vypracovaný Komunitný plán obce Štitáre na roky 2018 - 2022, v ktorom je potrebné každým 

rokom upravovať priority a vzniknuté zmeny formou dodatku. 

 

Starostka vyzvala poslancov obecného zastupiteľstva na pripomienky alebo pozmeňujúci návrh, 

pričom pripomienky ani pozmeňujúci návrh neboli vznesené, dala hlasovať za schválenie návrhu 

Dodatku ku Komunitnému plánu obce Štitáre. 

 

Hlasovanie: 

počet prítomných poslancov - 5 

za – 5 – Michal Beňo, Renáta Godárová, Katarína Kóšová, Valéria Kurucová, Ing. Daniel Pindeš 

proti  – 0  

zdržal sa – 0  

 

Starostka konštatovala, že obecné zastupiteľstvo v Štitároch schvaľuje Dodatok ku Komunitnému 

plánu obce Štitáre. 

 

 

K bodu č. 13.: 

 

Starostka  informovala prítomných o návrhu poslanca Ing. Daniela Pindeša na odsúhlasenie úpravy 

vjazdu / výjazdu na ulici Ku Gáborke. 

 

Starostka uvádza, že požiadala poslanca Ing. Daniela Pindeša o doplnenie svojho návrhu o projekt, 

finančný rozpočet a realizátora. 

 

Poslanec Ing. Daniel Pindeš uvádza, že  realizácia by bola  svojpomocne v súčinnosti so stavebnou 

komisiou ako aj občanmi, ktorí budú ochotní pomôcť. Mám na mysli upraviť tú časť od autobusovej 
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zastávky, spojiť ju rúrou s cestou Ku Gáborke s kontrolnou šachtou, a celé to spevniť tak, aby 

vychádzajúce autá nemuseli vojsť až na hlavnú cestu aby mohli odbočiť. Opäť hovoríme o bezpečnosti. 

Predbežné náklady som prepočítaval, nemalo by to byť viac ako 1 000 Eur. Predpokladané náklady 

predložím v priebehu budúceho týždňa. 

 

Poslankyňa Valéria Kurucová sa dotazovala, či k napojeniu sa na štátnu cestu vydáva stanovisko aj iná 

inštitúcia, pretože to potom mení celú situáciu.  

 

Starostka uvádza, že obec nemôže zasahovať do tejto komunikácie, ktorá je v správe RSUC. Bude 

potrebné riešiť ohlásenie na RSUC a žiadať povolenie. Tieto náležitosti vybavím za obec na RSUC 

a budem Vás informovať o stanovisku. 

 

Starostka vyzvala poslancov obecného zastupiteľstva na pripomienky alebo pozmeňujúci návrh, 

pričom pripomienky ani pozmeňujúci návrh neboli vznesené dala hlasovať za schválenie návrhu  

uznesenia nasledovne: Stavebná komisia pripraví návrh technického riešenia a vyčísli predpokladané 

náklady na realizáciu a starostka obce zabezpečí stanovisko od RSUC Nitra. 

 

Hlasovanie: 

počet prítomných poslancov - 5 

za – 5 – Michal Beňo, Renáta Godárová, Katarína Kóšová, Valéria Kurucová, Ing. Daniel Pindeš 

proti  – 0  

zdržal sa – 0  

 

Starostka konštatovala, že obecné zastupiteľstvo v Štitároch schvaľuje návrhu  uznesenia nasledovne: 

Stavebná komisia pripraví návrh technického riešenia a vyčísli predpokladané náklady na realizáciu 

a starostka obce zabezpečí stanovisko od RSUC Nitra. 

 

 

K bodu č. 14: 

 

Poslankyňa Valéria Kurucová sa dotazovala, že akou formou sa prijímajú žiadosti na obecnom úrade od 

občanov, či elektronicky, alebo to treba podať na podateľňu. 

 

Starostka uviedla, že pokiaľ občania nemajú možnosť elektronického doručenia žiadosti s 

naskenovaným podpisom, prinesú ju do podateľne obecného úradu. 

 

Poslankyňa Valéria Kurucová sa ďalej dotazuje, prečo nebola žiadosť pani Dallošovej zaradená do 

rokovania obecného zastupiteľstva. 

 

Starostka uvádza, že žiadosť pani Dallošovej je zaradená do bodu Rôzne, nakoľko túto žiadosť rieši 

obec a táto informácia bola písomne oznámená mailom pani poslankyni. 

 

Poslankyňa Valéria Kurucová žiada, aby na webovej stránke obce boli k menám poslancov a predsedom 

jednotlivých komisií doplnené telefónne a e-mailové kontakty, aby keď občania potrebujú mohli s nami 

komunikovať. 

 

Poslankyňa Valéria Kurucová sa ďalej dotazovala, kto je prevádzkovateľom kamerového 

monitorovacieho informačného systému  v obci a kto je zodpovedná osoba. Kto je osoba, ktorá môže 

kedykoľvek nazrieť do kamerového záznamu.  

 

Starostka uviedla, že prevádzkovateľom a zodpovednou osoba je obec a správcom sú Obecné siete. 

Nahliadnutie do záznamov kamerového systému je možné u správcu len na základe vyžiadania 

policajného zboru.  
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Poslanec Michal Beňo sa dotazoval na žiadosť prostredníctvom e-mailovej komunikácie na 

odovzdávanie odvodňovacieho rigolu na ul. Jókayho.  

 

Poslanec Michal Beňo sa ďalej dotazuje na dve žiadosti, ktoré posielal na obecný úrad na základe zákona 

o slobodnom prístupe k informáciám. Dnes vypršal termín na doručenie odpovedí.  

 

Starostka uviedla, že odpoveď na predmetné žiadosti boli v priebehu dňa doručené e-mailom všetkým 

trom poslancom tak, ako bolo v žiadosti požadované. 

 

Poslanec Michal Beňo  ďalej uvádza, že chce pani starostku a ľudí, ktorí sa zaoberali rekonštrukciou 

cesty pochváliť. Máme tu veľmi peknú cestu v centre obce a dá sa povedať, že aj za veľmi slušné 

finančné prostriedky a veľmi zaujímavej kvalite. K tomuto jednoznačne gratulujem a som rád, že sa to 

podarilo, aj keď sme na to mali iný názor ako to financovať. Na cestu som sa bol pozrieť aj so stavebný 

dozorom, ktorého vyjadrenie predkladám. 

 

 

K bodu č. 15: 

 

Starostka informovala prítomných o kultúrnych akciách a ostatných aktivitách: 

1/ ktoré sa uskutočnili: 

- Deň matiek s výdavkom 253,40 Eur 

- Juniáles s výdavkom 360,00 Eur 

- Deň detí s výdavkom 837,94 Eur 

- Obecné dni s výdavkom 4 553,13 Eur ( časť týchto nákladov bude vykrytá dotáciou z NSK vo výške 

1 700 Eur, a časť bola vykrytá dotáciou  z Küngösu, ktorá nie je zahrnutá, t.j. 1 980 Eur) 

- Súťaž vo varení gulášu s výdavkom 1 354,78 Eur 

- Obecné dni v družobných obciach Police, Csitár, Kleňany a Küngös s výdavkom 1 580,42 Eur 

- Náklady na úpravu ul. Viničná s výdavkom 4 340,82 Eur 

 

2/ ktoré sa pripravujú: 

- Deň seniorov 27.10.2019 

- Mikuláš pre deti 08.12.2019 

- Žiadosť o dotáciu z Environmentálneho fondu na ČOV a kanalizáciu 

- Žiadosť o dotáciu z POD (vybudovanie parkoviska so zeleňou pri cintoríne) 

- Žiadostí o dotáciu z NSK (šport, kultúra a cestovný ruch) 

 

Starostka ďalej informovala: 

- o prijatej dotácii z Ministerstva financií na rekonštrukciu komunikácie vo výške 13 500 Eur ( tieto 

finančné prostriedky budú použité na čiastočné vykrytie výdavkov na rekonštrukciu miestnej 

komunikácie Pri Prameni) 

- o aktuálnom stave rezervného fondu obce vo výške 29 314,80 Eur 

- o vyúčtovaní dotácií na rok 2019 z NSK 

- o ukončení odkanalizovania a vybudovania kanalizačných odbočení na ul. Nagyova  

 

Starostka ďalej informovala o prijatej žiadosti od pani Dallošovej na vyčistenie a prehĺbenie rigolu od 

ulice Ku Gáborke po ulicu Jókayho. V prvom rade je potrebné zabezpečiť vykosenie týchto jarkov. Obec 

písomne požiadala vlastníkov priľahlých pozemkov o vykosenie jarkov a následne obec požiada 

o prehĺbenie jarku RSUC. 

 

Starostka ďalej informovala o prijatej žiadosti od vlastníkov nehnuteľností na ul. Kolíňanská 

prostredníctvom p. Lackoviča Romana, ktorí žiadajú o zaradenie vybudovania riadnej asfaltovej 

vozovky s obrubníkmi a odtokovým jarkom do rozpočtu obce na rok 2020.  
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Starostka uvádza, že v predmetnej žiadosti je zaradenie vybudovania riadnej asfaltovej vozovky 

s obrubníkmi a odtokovým jarkom do rozpočtu na rok 2020.  

Táto komunikácia nie je v celosti právne vysporiadaná do vlastníctva obce. Čiže ak obec  pristúpi na 

rekonštrukciu, vyasfaltovanie  s obrubníkmi, prichádzajú nasledovné kroky na riešenie. V prvom rade 

vypracovanie darovacích zmlúv s jednotlivými vlastníkmi, odsúhlasenie týchto zmlúv OZ,  vyhotovenie 

projektovej dokumentácie na cestu a vytýčenie cesty geometrickým plánom, dokončiť prepojenie 

kanalizácie medzi Kolíňanskou a Jeleneckou ulicou. Keď toto všetko bude doriešené a na základe  

rozpočtu nákladov, bude obec riešiť prefinancovanie týchto nákladov. 

Obec nemôže vkladať svoje vlastné finančné prostriedky ani finančné prostriedky z dotácií do 

nevysporiadaných pozemkov pod komunikáciami. Za pomoci stavebnej komisie je možné riešiť túto 

žiadosť, ale iba za uvedených podmienok. 

 

Starostka konštatovala, že obecné zastupiteľstvo v Štitároch berie na vedomie informácie tak, ako boli 

prezentované. 

 

 

K bodu č. 16: 

 

Do diskusie k predmetu prejednávaných bodov programu sa so svojimi príspevkami zapojili: 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva:  Michal Beňo, Renáta Godárová, Katarína Kóšová, Ing. Daniel 

Pindeš,  

Hlavný kontrolór Mgr. Ján Veteráni 

Za občanov: Roman Lackovič, Katarína Berecová, Milan Kokina, Katarína Beňová 

 

 

Pani starostka poďakovala prítomným za účasť a 6. zasadnutie obecného zastupiteľstva v Štitároch 

ukončila. 

 

 

Ing. Zuzana Vinkovičová 

          starostka obce Štitáre 

 

 

 

 

Overovatelia:  Michal Beňo   ................................................... 

Renáta Godárová ................................................... 

                                

Zapísala:  Valéria Nagyová 

V Štitároch, dňa: 19.09.2019 

Vyvesené:  30.09.2019    

Zvesené:  16.10.2019 


